

El-Farra, Muhammad; *Years of no Decision, American-Arab Affairs*, No. 26, Fall 1988, pp. 133 - 136 (Reviewed by Yassin El-Ayouby).

Jamail, Milton and Margo Gutierrez; *It's no Secret; Israel's Military Involvement in Latin America, The Washington Report on Middle East Affairs*, Vol. VII, No. 11, March 1988, p. 41 (Reviewed by Ike Nahem).

Kassim, Anis (Ed.); *The Palestine Yerarbook of International Law* (المستقبل العربي، السنة ١١، العدد ١٢١، آذار (مارس) ١٩٨٩، ص ١٣٨ - ١٤١ (مراجعة جوزف مفيزل).

Klieman, Aharon; *Statecraft in the Dark; Israel Practice of Quiet Diplomacy, The Jerusalem Post*, 4/3/1989, p. 16 (Reviewed by Nachman Spiegel).

Ma'oz, Moshe; *Asad, The Sphinx of Damascus, American-Arab Affairs*, No. 26, Fall 1988, pp. 125 - 129 (Reviewed by Talcott W. Seelye).

Morris, Benny; *The Birth of the Palestinian Refugee Problem, 1947 - 1949* شؤون فلسطينية، العدد ١٩٢، آذار (مارس) ١٩٨٩، ص ٩٠ - ٩٦ (مراجعة يزيد صايغ).

Neff, Donald; *Warriors against Israel, American-Arab Affairs*, No. 26, Fall 1988, pp. 129 - 133.

Penkower, Monty Noam; *The Jews were Expendable; Free World Diplomacy and the Holocaust, The Jerusalem Post*, 4/3/1989, p. 16 (Reviewed by Nachman Spiegel).

Shlaim, Avi; *Collusion across the Jordan, The Jerusalem Journal of International Relations*, Vol. II, No. 1, March 1989, pp. 87 - 91 (Reviewed by Netanel Lorch).

Tamir, Avraham; *A Soldier in Search of Peace, American-Arab Affairs*, No. 26, Fall 1988, pp. 143 - 145 (Reviewed by Michael D. Young).

١٢٤ عبدالمجيد، عصمت؛ «لا انتخابات تزيهة في الارض المحتلة دون رقابة محايدة»، *المجلة*، العدد ٤٧٤، ١٩٨٩/٢/٨، ص ٣٠ - ٣١.

١٢٥ عرفات، ياسر (أبو عمار)؛ «اللجنة [العربية] ستنتج، ولن يسمح العرب بضياح لبنان»، *النهار العربي والدولي* (باريس)، السنة ١١، العدد ٦١٤، ١٩٨٩/٢/١٣، ص ٤ - ٨.

١٢٦ فؤاد، ابو احمد؛ «تصعيد الكفاح المسلح خط أساسي في استراتيجية منظمة التحرير، الهدف، السنة ٢٠، العدد ٩٤٨، ١٩٨٩/٢/٢٦، ص ٦ - ٨.

١٢٧ Husseini, Faisal; "The Barrier of Fear", *The Jerusalem Post*, 11/2/1989, p. 3.

الكتب - عروض ومقابلات

١٢٨ ارونسون، جيفري؛ خلق حقائق؛ اسرائيل والفلسطينيون والصفة الغربية (بالانكليزية)، *اقتربرس*، السنة ١، العدد ١، كانون الثاني (يناير) ١٩٨٩، ص ١٢٣ - ١٢٥ (مراجعة ايليا زريق).

١٢٩ الازعر، محمد خالد؛ المقاومة في قطاع غزة، ١٩٦٧ - ١٩٨٥، *شؤون فلسطينية*، العدد ١٩٢، آذار (مارس) ١٩٨٩، ص ٩٧ - ١٠٠ (مراجعة فايز ساره).

١٣٠ صالح، فرج الله ونبيلة بريز؛ المرأة العربية والانتاج؛ نموذج المرأة الفلسطينية، صامد الاقتصادي، السنة ١١، العدد ٧٥، كانون الثاني - آذار (يناير - مارس) ١٩٨٩، ص ٢١٧ - ٢٢٣.

١٣١ طهبوب، فائق حمدي؛ الحركة العمالية والنقابية في فلسطين، صامد الاقتصادي، السنة ١١، العدد ٧٥، كانون الثاني - آذار (يناير - مارس) ١٩٨٩، ص ٢١٢ - ٢١٦ (مراجعة احمد شعيب).